
آرمان ملی: باشگاه استقلال در حالی قرارداد نیم فصل 
بازیکن جدید خود را کامل پرداخته است که برخی بازیکنان 

این باشگاه هنوز از فصل قبل طلب دارند. 
   صحبت های حامدی فر 

هافبک تیم فوتبال استقلال از شرایط مالی اش در این 
تیم ابراز ناراحتی کرد و گفت پولی برای خرید غذا ندارد. امید 
حامدی فر بعد از برتری یک بر صفر استقلال برابر صنعت نفت 
گفت: یکسری حواشی پیش آمدم و خیلی ناراحت  آبادان 
هستم. هوادار خیلی چیزها را نمی داند. باعث افتخارمان 
ج  است که این پیراهن را پوشیده ایم، اما هر بازیکنی برای خر
گر ما درست زندگی نکنیم،  و مخارجش به پول احتیاج دارد. ا
هوادار هم به ما ایراد می گیرد و این به حق است. وی افزود: 
می خواهم بی پرده حرف بزنم، چون فشار زیادی رویم است؛ 
قرارداد من 8، 9 میلیارد تومان بوده و به خاطر سقف بودجه 
به یک میلیارد رسید و اسنادش موجود است. قراردادم را به 
عشق استقلال پایین آوردم، 6 ماه هم خانه نداشتم، خانه یکی 
از دوستانم در یک اتاق بودم و وعده غذایی نداشتم که بخورم. 
وی ادامه داد: تا الان مصاحبه نکرده ام، اما الان که روبه روی 
هواداران قرار گرفته ام، اذیت می شوم. به استقلال عشق دارم 
و 7، 8 میلیارد از قراردادم کم کردم. کمتر کسی این کار را انجام 
می دهد. با عشق دست به این کار زدم، اما دیگر هیچ پولی در 
کارتم نیست. برای اینکه زندگی ام را بچرخانم و یک وعده غذایی 
داشته باشم، پول ندارم. ضمن اینکه از این یک میلیارد هم 
600، 700 میلیون گرفتم. هافبک استقلال عنوان کرد: سال قبل 
هم پایین ترین دریافتی را داشتم، یعنی 42 درصد از قراردادم 
گفتند درست  کردم.  کم  گرفتم و امسال هم از قراردادم  را 
می کنیم، اما کسی نیست جوابگو باشد. حامدی فر در پایان 
درباره برخورد با یامگا که باعث آسیب دیدگی شدید چشم این 
بازیکن فرانسوی شده، گفت: من از همه بیشتر ناراحت هستم، 
چه بگویم. آن اتفاق سهوی بود. یامگا از پشت آمدم و ندیدم. 

خانواده ام نیز فحش خوردند، اما چه بگویم. 
   ماجرا چیست؟

ماجرا از این قرار است که حامدی فر پیش از شروع فصل در 
لیست خروج قرار گرفته بود، اما بار دیگر از او خواسته شد به 
تمرینات بازگردد. مدیران استقلال به حامدی فر که قراردادش 
در زمان قبل 9 میلیارد تومان بسته شد، اعلام کردند چنین 
ارقامی نمی توانند به او بپردازند و همچنین به دلیل رعایت 
کند. در نهایت طبق  کم  سقف قرارداد، باید قراردادش را 
، قرارداد او به یک و نیم میلیارد  توافق استقلال با حامدی فر
تومان رسید. طبق ادعای مسئولان استقلال، با توافقی که 
گر برای نیم فصل دوم  با حامدی فر صورت گرفت قرار شد ا
سرمربی استقلال از او رضایت داشته باشد، دو میلیارد و 500 
میلیون تومان دیگر به قرارداد قبلی اش اضافه شود )در مجموع 
4 میلیارد تومان( و در صورت عدم رضایت سرمربی، بتواند با 
گرفتن رضایت نامه از استقلال جدا شود. این ماجرا باعث شد 
حامدی فر در هفته ای که گذشت چند بار به باشگاه استقلال 
مراجعه کند و بگوید باید قرارداد 8 میلیاردی با او بسته شود ولی 

مدیران استقلال به او گفته اند طبق توافق ابتدای فصل، قرارداد 
دیگری باید به امضا برسد. مسئولان استقلال مدعی هستند تا 
اینجای فصل یک میلیارد و 300 میلیون تومان به این بازیکن 

پرداختی داشته اند. 
   صحبت بازیکنان استقلال 

بازیکنان استقلال پس از برد مقابل صنعت نفت آبادان به 
انتقاد از مدیریت باشگاه پرداختند. محمدحسین مرادمند در 
این خصوص گفت: از ابتدای فصل میان کادر و مدیریت شکاف 
وجود داشت. ازی خوبی را انجام دادیم و توانستیم سه امتیاز را 
بگیریم. در تعطیلات خوب تمرین کرده و دستورات کادر فنی را 
اجرا کردیم. درست است که می بریم، اما مشکل داریم. تکلیف 
مطالبات پارسالمان مشخص نیست و امسال هم برخی پول 
گرفته و برخی نگرفته اند. این موضوع در ادامه کار ما را دچار 
گر نتیجه نگرفتیم  مشکل می کند. الان صحبت می کنیم که بعدا ا
و گفتیم نگویند حالا که باخته اند باز از پول صحبت می کنند. ما 
هنوز مشکل داریم که باید آن را برطرف کنند. روزبه چشمی نیز 
در این خصوص گفت: نمی شود که بازیکن در طول هفته روی ۱0 
چیز دیگر درگیری ذهنی داشته باشد و مشکلات هم حل نشود. 
بازی را می برید، اما ممکن است یک جایی این ذهن ناآرام 
مشکل ساز شود. من باز هم امید حامدی فر را می گویم؛ اصلاً 
نمی دانم برای این بچه باید چه کار کنیم. تا جایی که می دانم 
قرارداد او اول فصل یک میلیارد بسته شده است. قرار بوده در 
نیم فصل یک مبلغی روی آن بگذارند، اما الان پاسخگو نیستند، 
مثل قرارداد سعید مهری. الان شرایط حامدی فر هم مقابل 
مهری است. مثلاً هفته پیش یک واریزی داشتند، اما باز هم 
برای او پولی نریختند. وی درباره اینکه مرادمند گفته است به او 
اعلام کردند مطالبات فصل قبل را از مدیران قبلی بگیرد، گفت: 
بچه ها در مورد مطالبات فصل قبل حرف می زدند من گفتم باید 
فراموش کنیم. آنقدر گفتیم که به نظرم دیگر باید فراموش کنیم. 

می گویند چرا سال پیش نگرفتید؛ شما حداقل شاهد هستید 
که ما این حرف ها را سال قبل هم می زدیم. شخص برای ما 
مهم نیست. واقعاً گفتند مطالبات را از مدیران قبلی بگیرید و 
چرا هفت ماه پیش حرف نمی زدید؟! مهدی مهدی پور گفت: 
امسال 35 یا 40 درصد گرفتم. یکسری از بچه ها از امسال شان 
در سه چهار روز گذشته یک درصدی واریزی داشتند، ولی برای 
یکسری از بازیکنان واریزی صورت نگرفته است و مشکل دارند. 
طلب من هم از فصل پیش مبلغ قابل توجهی است و یک درصد 
قابل توجهی از اصل قرارداد و یکسری از آپشن هایی که باشگاه 

باید پرداخت کند، هنوز نگرفته ام. 
   پرداخت قرارداد یک بازیکن! 

هافبک ازبکستانی تیم فوتبال استقلال برای حضور در جمع 
آبی پوشان کل مبلغ قراردادش تا پایان فصل جاری را دریافت 
کرد. جلال الدین ماشاریپوف، هافبک ازبکستانی تیم فوتبال 
استقلال که از جمله خریدهای زمستانی این باشگاه بود، روز 
جمعه گذشته در دیدار با صنعت نفت آبادان در لیست ۱8 نفره 
آبی پوشان قرار گرفت ولی فرصت بازی پیدا نکرد. در حالی که 
گفته می شد در بند قرارداد ماشاریپوف آمده که باید پیش قسط 
اول قراردادش را دریافت کند، اما پیگیری های تسنیم نشان 
می دهد این بازیکن کل مبلغ قرارداد امسال خود را دریافت کرده 
است. هافبک تیم ملی ازبکستان به مدیران استقلال اعلام کرده 
بود زمانی قراردادش را امضا می کند که 300 هزار دلار یعنی مبلغ 
قرارداد نیم فصل خود را بگیرد. مدیران استقلال با توجه به نیاز 
سرمربی تیم به ماشاریپوف این مبلغ را پرداختند تا او پیراهن 
استقلال را بر تن کند. قرارداد این بازیکن ازبکستانی با استقلال 
یک سال و نیمه است. به گزارش تسنیم علت اینکه بخشی از 
مطالبات چند بازیکن استقلال پرداخت نشده به همین دلیل 
بوده و مسئولان استقلال در تلاش هستند در هفته جاری 

مطالبات این نفرات را پرداخت کنند. 
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بازیکن جدید کامل گرفت، بقیه هنوز طلبکارند 

تناقض در پرداختی های باشگاه استقلال! 

زندان، مقصد باورنکردنی  
مهاجم سابق پرسپولیس 

آنتونی استوکس با رد درخواست پذیرش 
وثیقه اش از سوی دادگاه اسکاتلند، به مدت یک 
ماه زندانی خواهد بود. آنتونی استوکس پس از 
کتبر  صدور سومین حکم دستگیری اش در ماه ا
گذشته سرانجام خودش را به پلیس اسکاتلند 
کسپرس، مهاجم  تحویل داد. به نوشته دیلی ا
سابق سلتیک و آرسنال، اعتراف کرد پیام های 
توهین آمیزی را برای همسر سابقش و پدرش 
کنون با رد درخواست پذیرش  فرستاده است. او ا
وثیقه اش از سوی دادگاه، دست کم 30 روز را پشت 
میله های زندان سپری خواهد کرد. استوکس 
کتبر گذشته از اسکاتلند به زادگاهش یعنی ایرلند  ا
گریخت و در دادگاه همیلتون حاضر نشد. پیش 
از این دو حکم بازداشت برای حاضرنشدنش در 

دادگاه در سال های 202۱ و 2022 صادر شده بود. 

ویژه

کمیته برگزاری فیفا از سوی 
فیفا به کادرفنی و بازیکنان 
تیم ملی فوتبال ساحلی ایران، 
گواهی حضور در مسابقات 
بی  د  ۲۰۲ ۴ نی  م جها جا
و مدال یادبود را به رسم هر 

کرد.  جام جهانی اهدا 

کام بودن انتقال وحدت  بعد از نا
لا نبیل باهویی و  حنانوف، حا
شهاب زاهدی دو نفری هستند که 
در موقعیت جدایی قرار دارند، اما 
شاید هواداران پرسپولیس جدایی 
نبیل را ترجیح بدهند که عملکرد 

چندان خوبی نداشته است. 

در اوج شایعات پیوستن امباپه 
به باشگاه مادریدی، او تصویری 
را در صفحات اجتماعی خود 
منتشر کرد که در آن بسیاری 
از کاربران احساس می کنند او 
چیزی را حمل می کند که دارای 

نشان رئال مادرید است. 

ت
شــ

س نو
عک

        نشان   یادبود جدایی

گفتوگو

کارشناس  ابراهیم قاسم پور پیشکسوت و 
فوتبال در خصوص عملکرد تیم ملی فوتبال 

کشورمان در جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
کامی تیم های بزرگ     نظر شما درباره نا

فوتبال آسیا در جام ملت ها، چیست؟
 تیمی که نتایج دلخواه را نمی گیرد، یکسری 
کتیکی دارد. جالب اینجاست  مشکلات فنی و تا
که یکی از اعضای کادر فنی تیم ملی در تلویزیون، 
عدم نتیجه گیری را بدشانسی عنوان کرد! اما 
زمانی که مدافعان تیم ملی در تمامی بازی ها 
اشتباهات فاحش دارند، اسمش بدشانسی 
نیست. گل اولی که تیم ملی از قطر خورد، 8 نفر 
از بازیکنان مان در محوط جریمه فقط نظاره گر 
دوم  گل  روی  بودند.  قطری  هافبک  شوت 
کرم عفیف از بین 4 نفر توپ را به سمت  هم ا
دروزه ایران شوت می زند. عوامل زیادی نظیر 
تصمیم گیری های غلط در تمامی جوانب، مسائل 
کتیکی و استفاده از ابزار و مهره ها بود که  فنی و تا
در عدم موفقیت تیم ملی در جام ملت ها نقش 
داشت. این موارد نشان می دهد که آنالیز درستی 
کادرفنی تیم ملی برای دیدار با قطر  از طرف 

صورت نگرفته بود. 
    آیا سرمربی تیم ملی از مهره های خودش 

به خوبی استفاده می کند؟
به بهترین  از داشته هایش   سرمربی قطر 
شکل استفاده کرد، اما کادرفنی تیم ملی ایران 
که به مراتب از داشته های  از داشته هایش 
قطر خیلی بهتر و قوی تر بودند، اصلاً بهره نبرد. 
هر کسی که فوتبال را می شناسد خواهد گفت 
که بازیکنان تیم ملی ایران از هر لحاظ بالاتر از 
نفرات تیم قطر هستند. در نتیجه قطر آنچنان 
تیم قدرتمندی در جام ملت ها نبود، اما این 
تیم با تفکرات سرمربی خودش به قهرمانی 
دست یافت. مشکل ورزش و فوتبال ایران، عدم 
کادر مدیریتی  مدیریت صحیح است و رأس 
ورزش از وزارت ورزش تا فدراسیون فوتبال، همه 

کامی ها نقش بسزایی دارند.  در این نا

قاسم پور:
مشکل ورزش و فوتبال 

ایران، عدم مدیریت 
صحیح است

شکست تیم پینگ پنگ زنان ایران  
در قهرمانی جهان 

ایسنا: تیم ملی تنیس روی میز زنان ایران در 
دومین رقابت مرحله گروهی مسابقات قهرمانی 
جهان 2024 برابر ژاپن شکست خورد. دومین 
بازی مرحله گروهی فینال مسابقات تیمی تنیس 
روی میز قهرمانی جهان برگزار شد و تیم زنان 
گذار کرد. تیم زنان  ایران دومین بازی خود را وا
ایران برابر ژاپن با نتیجه سه بر صفر شکست 
خورد. مهشید اشتری با وجود اینکه اختلاف 
رنکینگ زیادی با حریف خود داشت اما موفق 
شد رقیب خود که رنکینگ هجدهم جهان بود 
را به دردسر بیندازند. او با نتیجه دو بر صفر جلو 

بود اما بازی برده را باخت.  

 باخت گلادیاتورها 
در روز درخشان یخچالی

ایسنا: تیم بسکتبال رومراشتروم گلادیاتور 
، در هفته بیست و سوم لیگ Pro A آلمان  تریر
لیگ  رقابت های  ادامه  در  خورد.  شکست 
بسکتبال Pro A آلمان )بوندسلیگا دو(، تیم 
بسکتبال رومراشتروم گلادیاتور تریر در حالی با 
نتیجه 63 - 66 مقابل میزبان خود تیم »بسکتس 
کوبلنز« شکست خورد که بهنام یخچالی، باز هم 
بهترین بازیکن تیمش بود. در این دیدار که با 
شکست یاران یخچالی همراه شد، ستاره تیم ملی 
ایران در ترکیب تریر ۱9 امتیاز، 2 پاس گل و 3 توپ 
ربایی را به نام خود ثبت کرد و با تاثیرگذاری ۱5، 
بهترین بازیکن تیم خود بود ولی نتوانست مانع 
شکست هم تیمی های خود شود. یخچالی 
همچنین با ۱9 امتیاز، عنوان امتیازآورترین بازیکن 
میدان را هم به خود اختصاص داد. یاران یخچالی 
بعد از پیروزی ۱4- ۱0 در کوارتر نخست، سه کوارتر 
بعدی را به ترتیب با نتایج ۱8- 20، ۱8- 2۱ و ۱3- ۱5 
گذار کردند تا در مجموع با 3 امتیاز اختلاف،  وا
برابر میزبان خود تن به شکست دهند. تیم 
رومراشتروم گلادیاتور در حال حاضر با کسب ۱9 
برد، 4 باخت و 38 امتیاز از 23 بازی، صدرنشین 
مسابقات Pro A آلمان است و با ادامه این روند 
می تواند در پایان فصل به سطح اول بسکتبال 

باشگاهی آلمان )بوندس لیگا( صعود کند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: تقابل سپاهان با پُرافتخارترین تیم لیگ قهرمانان آسیا، 
گرترین مسابقه این رقابت ها در فصل 24- 2023 لقب  پُرتماشا
گرفت. سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( در پایان دور رفت 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 24- 2023، به برخی 
از آمار ثبت شده در دیدارهای این دور اشاره کرد. در بخشی از این 
گزارش آمده است: »بیش ترین جمعیت هواداران فصل 24- 2023 
لیگ قهرمانان آسیا در اصفهان ثبت شد. جایی که 6۱ هزار و 265 
هوادار در ورزشگاه نقش جهان حاضر شدند تا شاهد شکست 
خانگی 3 بر یک سپاهان مقابل الهلال باشند. در چین هم 46 
هزار و 273 نفر در مرکز ورشی جینان المپیک جمع شدند تا دیدار 
کی فرونتاله را از نزدیک تماشا کنند. این  شاندونگ تایشان - کاوازا
سومین حضور پُرجمعیت هواداران در فصل جاری مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا بود. الهلال که با یک گل از سپاهان عقب افتاده بود، 
در نیمه دوم به بازی برگشت و پیروزی 3 بر یک را به ثبت رساند. 
قهرمان سال های 20۱9 و 202۱ حالا آمار شگفت انگیز شش پیروزی 
متوالی را به دست آورده است.« الهلال روز چهارشنبه 3 اسفند 
در دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا، در 

ورزشگاه کینگدام آره نا میزبان سپاهان ایران خواهد بود. 

بیــنالمــلل
   ارلینگ هالند ستاره منچسترسیتی به پیشرفتش در این 
تیم ادامه می دهد. او در سال 2023 برترین گلزن سه تورنمنت 
مهم یعنی لیگ قهرمانان، لیگ برتر و لیگ ملت ها شد و به همین 
خاطر به عنوان بهترین فوتبالیست سال یوفا شناخته شد و بیش 
از هر زمان دیگری به توپ طلا نزدیک شد ولی در نهایت لیونل 
مسی توانست توپ طلا را کسب کند. ارزش این ستاره نروژی به 
۱80 میلیون یورو رسید و در حال حاضر او گران ترین بازیکن جهان 
محسوب می شود. همه این افتخارات را فراموش کنید چون هالند 
فقط 23 سال دارد. به نقل از اسپورت 24، هالند در جولای 2022 
به منچسترسیتی رفت و قراردادی 5 ساله با این باشگاه امضا کرد. 
مدت کوتاهی پس از این انتقال، رسانه های انگلیسی جزئیات آن 
را فاش کردند. طبق گزارش سان، هالند 433 هزار یورو در هفته 
درآمد دارد. در قرارداد بازیکن نروژی بندهای پاداش هم وجود 
دارد که باعث می شود تا دستمزد ارلینگ در مجموع حدود ۱ 
میلیون یورو در هفته و 52 میلیون یورو در سال شود که او را به یکی 
از پردرآمدترین بازیکنان جهان تبدیل می کند. طبق گزارش سان، 
هالند برای کسب قهرمانی در لیگ برتر و لیگ قهرمانان اروپا 2 
میلیون پوند پاداش دریافت کرد. علاوه بر این، گفته شده است که 
قهرمانی در جام حذفی 350 هزار پوند اضافی برای هالند به همراه 
داشته است. همین رقم پس از گرفتن کفش طلای لیگ برتر نیز به 
حساب او واریز شده است. هالند خارج از زمین هم در کسب درآمد 
موفق ظاهر شده است. او در آوریل گذشته قرارداد بسیار خوبی با 
نایک امضا کرد. مبلغ این قرارداد فاش نشد، اما اتلتیک گزارش 
داد قرارداد هالند با نایک به ارزش 24 میلیون دلار در سال است. 
علاوه بر این، ارلینگ روی جلد مشهورترین بازی های فیفا نیز 
ظاهر شد که احتمالاً پول زیادی نیز برای آن دریافت کرده است. 

با در نظر گرفتن همه این ها، فوربس، این 
مهاجم نروژی را در فهرست ۱0 بازیکن 

برتر فوتبال جهان قرار داده است. 
ارلینگ با درآمد 58 میلیون دلاری 

در سال )46 میلیون دلار از فوتبال و ۱2 
میلیون دلار از قراردادهای تبلیغاتی( 

در جایگاه ششم قرار گرفت و در 
سال قبل تنها بنزما، ام باپه، 

رونالدو  و  مسی   ، نیمار
گرفتند  بالاتر از او قرار 

ولی نباید فراموش کرد 
کنون 23 ساله  هالند ا
حضورش  و  است 
بزرگان در این  بین 
جالب  سال  و  سن 

به نظر می رسد. 
 

استقلال لیاقت قهرمانی را دارد 

تیم فوتبال استقلال مقابل صنعت نفت آبادان در هفته 
شانزدهم لیگ برتر به برتری رسید. استقلال در نیمه اول صاحب 
توپ و میدان بود و صنعت نفت حرفی برای گفتن نداشت. 
سیستم آبادانی ها دفاع و ضد حمله بود که با یک مهاجم بازی 
می کردند. داور یک پنالتی ۱00 درصد را برای استقلال نگرفت. 
نیمه دوم نیمه مربیان بود و جواد نکونام تعویضی که کرد، روند تیم 
عالی شد. بازیکنان استقلال چند موقعیت گلزنی خوب دیگر هم 
داشتند که محمدی و بلانکو کم دقت ضربه زدند. مهدی پور گلی 
عالی زد که نتیجه همکاری بازیکنان هجومی تیم بود و کار هایی که 
در تمرینات انجام دادند را به نحو احسن به اجرا درآوردند. استقلال 
قاطعانه و بی نقص بازی کرد و مقابل صنعت نفت آبادان پرقدرت 
ظاهر شد. بازیکنان استقلال برای تجلیل از این کوین یامگا، با 
پیراهن هایی وارد زمین مسابقه شدند که تصویر این بازیکن روی 
آن حک شده بود تا نشان دهند به یاد هم تیمی دوست داشتنی 
خود هستند. یامگا نیز که به همراه پدرش در ورزشگاه حاضر 
شده بود، بازیکنان، اعضا و کادرفنی استقلال برایش سنگ تمام 
گذاشتند و با این حرکت زیبا از یامگا قدردانی کردند. یامگا در چند 
فصلی که برای استقلال بازی کرده، با تمام توان، بدون حاشیه و 
بسیار عالی کار کرده است. او مهره کلیدی استقلال بود و کسی به 
اندازه کیفیت او نمی تواند جایش را پر کند. ان شاءا... دوباره بیاید 
و سمت راست استقلال را بیمه کند. استقلال لیاقت قهرمانی را 
دارد و بهتر از سایر رقیبان نتیجه می گیرد. برای رسیدن به قهرمانی 
تمامی بازیکنان با جان و دل بازی می کنند. به نظرم استقلال با 
وجود اینکه 3 بازیکن را در نیم فصل جذب کرد، باید برای ادامه 
مسابقات 3 نفر دیگر را هم می گرفت، اما جواد نکونام با تعصب و 
غیرت کارش را با حمایت هواداران استقلال ادامه می دهد. برخی 
از دشمنان استقلال که چوب لای چرخش می گذارند، دوست 

ندارند این تیم بزرگ قهرمان شود. 

محمدنوری
کارشناسفوتبال

یوسفی: بیرانوند مدت هاست پرسپولیس را به دردسر می اندازد

کبری: رفتار بازیکنان با وجود VAR منسوخ شده است جلال ا

بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
کید کرد، مدیران این باشگاه در کنار خرید  تأ
کردن  بازیکن در نیم فصل باید به فکر باز 
پنجره بسته نقل وانتقالات این تیم هم بودند. 
رحیم یوسفی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
ک  شکست پرسپولیس مقابل آلومینیوم ارا
اظهار داشت: ناراحتی ما بیشتر از شکست 
پرسپولیس این موضوع است که آلومینیوم 
روی یک موقعیت به گل رسید. پرسپولیس هم 
در نیمه اول و هم در نیمه دوم موقعیت های 
زیادی توسط  شهاب زاهدی و نبیل باهویی 
گر یکی از آنها به گل تبدیل  از دست داد که ا

می شد نتیجه بازی تغییر می کرد. یک تیم در 
حد پرسپولیس نباید به این شکل به راحتی 
موقعیت های گل را از دست بدهد. وی در 
ح این موضوع که پرسپولیس  کنش به طر وا
در نیم فصل چهار خرید داشت که از بین آنها 
دو بازیکن )آل کثیر و اورونوف( در پست مهاجم 
و هافبک هجومی بازی می کنند، اما به دلیل 
اینکه پنجره باشگاه بسته بود، سرخپوشان 
نتوانستند از خریدهای شان استفاده کنند، 
تصریح کرد: مدیران باشگاه در کنار خرید 
بازیکن در نیم فصل، باید به فکر پنجره بسته 
هم بودند تا به این شکل به مشکل نخوریم. 

در کنار این موضوع، باید بگویم که ما بازیکن 
خارجی نگرفتیم که توپ را از دو قدمی دروازه 
به بیرون بزند. از سوی دیگر سایر بازیکنان 
هم تمرکز لازم را نداشتند و در زدن ضربات 
آخر خوب عمل نکردند. بازیکن پیشین تیم 
فوتبال پرسپولیس در مورد گل از راه دوری 
گر درون  که بیرانوند دریافت کرد نیز گفت: ا
دروازه پرسپولیس یک دروازه بان جوان و 
کم تجربه قرار داشت، می توانستیم با این 
گل کنار بیاییم، اما بیرانوند دروازه بان شماره 
یک تیم ملی است و نمی توانیم قبول کنیم 
که چنین گلی را بخورد. بیرانوند مدت هاست 

که با این سبک بازی پرسپولیس را به دردسر 
می اندازد. یوسفی در پایان راجع به نخستین 
بازی  یک  در  اوسمار  سرمربیگری  تجربه 
رسمی خاطر نشان کرد: با شرایطی که تیم 
در زمین و روی نیمکت مقابل آلومینیوم 
داشت، مشخص است که او خیلی کاره ای 
در تیم نیست و فقط سمت سرمربی را دارد. 
امیدوارم که من اشتباه کنم، اما فکر می کنم 
که چند بازیکن بزرگ تیم دارند اوسمار را بازی 
می دهند. ما هیچ نکته فنی از سرمربی برزیلی 
که  ندیدیم  آلومینیوم  مقابل  پرسپولیس 

بتوانیم بار فنی او را بسنجیم. 

کبری کاپیتان سابق سپاهان می گوید  جلال ا
این تیم شخصیت صعود داشت اما ای کاش 
می شد حرفه ای تر پیش بینی این مرحله را 

می کردند. 
   دیدار رفت 

سپاهان در دیدار رفت مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا پنجشنبه شب با 
نتیجه 3 بر یک مقابل الهلال شکست خورد. 
آن ها در دیدار برگشت سوم اسفند در ریاض به 
کبری در گفت وگو  مصاف هم می روند. جلال ا
با ایسنا درباره شکست سپاهان مقابل الهلال 
در دیدار رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
گر بخواهیم منطقی  قهرمانان آسیا اظهار کرد: ا
صحبت کنیم، این نتیجه از هر لحاظی قابل 
پیش بینی بود. الهلال شخصیت قهرمانی دارد 
و بازیکنان و مربی و زیرساخت هایش فوق العاده 
است. از نظر سخت افزاری مشخص بود الهلال 
کلاسی است. در مقابل ایرانی ها  تیم با برنامه و با
همیشه تعصب و غیرت دارند و در این بازی 
آمدند، نتیجه بگیرند اما این تعصب فقط تا 

حدی جواب می دهد. 

   برنامه ریزی 
او ادامه داد: معتقدم هر کسی برنامه ریزی 
بهتری داشته باشد، موفق تر است. به نظرم در 
کل یک بازی یک طرفه بود و آمار این مساله را 
نشان داد. مورایس استراتژی خوبی برای بازی 
انتخاب نکرده بود. بیشتر چشم به ضد حملات 
و اشتباهات حریف داشت. سپاهان پتانسیل 
داشت با این هواداران و این تیم بهتر بازی کند. 
الهلال فوتبال مالکانه ای ارائه داد و سپاهان 
ج می شد.  خیلی سخت از فشار حریف خار
کتیکی سپاهان  او همچنین درباره برنامه تا
عنوان کرد: به نظرم سپاهان پلن دومی نداشت 
و در نیمه دوم می خواست نتیجه را حفظ کند. 
تفاوت ها در این بازی مشخص شد که بازیکن 
چند میلیون دلاری چقدر با بازیکنان ما فرق 

دارد و اینجا تاثیرگذاری ها مشخص می شود. 
   تعویض ها 

کبری همچنین در رابطه با تعویض های  ا
مورایس در نیمه دوم گفت: درباره تعویض 
اعرابی به نظرم نباید به زمین می آمد چون تجربه 
لازم را نداشت و از یک تیم سطح پایین تر به 

سپاهان آمده بود. حتی این که نورافکن در دفاع 
وسط هم به بازی گرفته شد، خوب نبود و به 
نظرم قربانی که قبلا در این نقطه قرار گرفته بود، 
باید در این خط از او استفاده می شد. عیسی 
عباس هم چند روزی بود به تیم اضافه شده بود 
و به نظرم زود بود به زمین بیاید. البته مورایس 
واقعا دستش خالی شد. نتوانستند بازیکنان 
لازم را جذب کند. سپاهان در بحث دفاع میانی 
مشکل داشت و به نظرم باید این اولویت را 
رعایت می کردند. من شناختی از عیسی عباس 
ندارم اما موافقم که می شد بازیکن بهتری از او 

جذب شود. 
   برگشت 

گفت: در  او درباره دیدار برگشت دو تیم 
فوتبال هیچ چیزی قابل پیش بینی نیست. 
باید بپذیریم که شرایط صعود به مرحله بعد 
خیلی سخت شد. متاسفانه در خط دفاعی 
دانشگر را نداریم و شرایط میزبانی هم به سود 
عربستان است. کار واقعا سخت است چون همه 
چیز به نفع آن هاست. با این حال اعتقاد دارم تا 
آخرین لحظه باید تلاش کرد. امیدوارم نتیجه ای 

گر قرار  بگیرند که در شان و آبروی سپاهان باشد. ا
به حذف باشد هم با سربلندی کنار برویم. به 
نظرم سپاهان شخصیت صعود داشت اما ای 
کاش می شد حرفه ای تر پیش بینی این مرحله را 
می کردند. البته باز هم نا امید نیستیم و امیدوارم 

بتوانیم نتیجه خوبی بگیریم. 
   اعتراضات 

درباره  پایان  در  سپاهان  سابق  کاپیتان 
اعتراضات درون زمین در این دیدار گفت: 
کمک داور ویدئویی دیگر  باتوجه به بودن 
اعتراضات بازیکنان ایرانی درست نیست. این 
رفتارها واقعا دیگر منسوخ شده است. باید 
تمرکزشان را روی کار انفرادی و تیمی بگذارند. 
این اعتراضات در حالی بود که تیم حریف خیلی 
عادی و حرفه ای رفتار می کرد. با بودن کمک 
داور ویدئویی همه چیز درست بود. بازیکنان 
باید تمرکزشان روی مسائل فنی باشد. باید 
نگاه حرفه ای تری داشته باشیم و بپذیریم همه 
چیز در زمین دیده می شود. این اعتراضات در 
بازی خیلی دیده شد و امیدوارم دیگر چنین 

مسائلی نبینیم. 


